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Tid: 6 september 2018 kl. 18
30

. 

Plats: Fuga i Stadshuset 

 

Närvarande: Pehr Lind, Lars Ljungdahl, Mats Johansson, Anne Kawecki och Helena Hellman. Fyra 

ytterligare medlemmar närvarade under aktiviteten och även under styrelsemötet.  

§1. Formalia 
Dagordningen godkändes. Till justeringsman valdes Håkan Hall. Föregående protokoll godkändes. 

§2. Ekonomi 
Under sommaren har mindre summor betalats ut några gånger. På kontot finns nu 27 166,23 kronor. 

§3. Inkommen post 
Lars berättar att ingen vanlig post har kommit. 

§4. Pågående ärenden 
Södertälje 

Det har inte hänt något nytt vad gäller Södertälje. Det har inte kommit några nya ärenden vi behöver 

titta på. 

Nykvarn 

I Nykvarn är vi endast Hökmossen 2b och 1b. En inventering av fladdermöss har gjorts under 

sommaren. Rapporten har skickats till Pernilla Barbuda. Håkan har inte hört något än. 

Vi lämnade en del synpunkter på Nykvarns miljöprogram, vilket ar lett till att kommunen ändrat en 

del i programmet. 

Det elvavåningshus som planterades byggas i Nykvarns centrum har lagts på is, p.g.a. ekonomiska 

problem. Förhoppningsvis byggs det inte, utan det bygget kommer fortsätta skjutas fram 

§5. Kommande aktiviteter 
16/9 är det familjedag i Tveka. Pehr och Anne tar hand om det. 

23/9 har vi vår höstvandring, som denna gång går längs med Sörmlandsleden. 

4/10 Innan styrelsemötet pratar Anton Larsson om naturreservaten i Södertälje. 

§6. Övrigt 
Vi måste skicka in verksamhetsberättelsen. Vi kan skriva ut den igen, skriva på och skicka in. 

Lars lägger de programblad han har kvar på biblioteket.  

Vi pratade om hur vi ska dra folk till våra programpunkter. För tio år sen kom mycket folk på 

årsmötet, men då hade vi också kända namn som föreläste. Känns namn brukar kosta mycket 

pengar. 

§7. Kommande möten 
Nästa styrelsemöte blir torsdagen 4 oktober 2018 kl. 18

30
 i Fuga i Södertälje Stadshus.

 

§8. Mötet avslutades. 
Vid protokollet:   Justeras: 

 

 

 

 

Helena Hellman   Håkan Hall 


